

No. 25699. Multilateral

EUROPEAN CONVENTION ON STATE IMMUNITY. BASEL, 16 MAY 1972 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1495, I-25699.*]

DECLARATION

Netherlands

*Notification deposited with the Secretary-General of the Council of Europe:
9 January 2012*

Date of effect: 10 October 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 8 March 2012

N° 25699. Multilatéral

CONVENTION EUROPEENNE SUR L'IMMUNITÉ DES ÉTATS. BALE, 16 MAI 1972 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1495, I-25699.*]

DECLARATION

Pays-Bas

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe :
9 janvier 2012*

Date de prise d'effet : 10 octobre 2010

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :
Conseil de l'Europe, 8 mars 2012*

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

The declarations made by the Kingdom of the Netherlands at the time of acceptance of the Convention, on 21 February 1985, are confirmed for the Caribbean part of the Netherlands (the islands of Bonaire, Sint Eustatius and Saba). These declarations remain valid for the European part of the Netherlands.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

Les déclarations formulées par le Royaume des Pays-Bas lors de l'acceptation de la Convention, le 21 février 1985, sont confirmées pour la partie caribéenne des Pays-Bas (les îles Bonaire, Sint Eustatius et Saba). Ces déclarations restent valides pour la partie européenne des Pays-Bas.

¹ Translation provided by the Council of Europe – Traduction fournie par le Conseil de l'Europe.